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Tid  Min. Indhold 

0:00 10 Tjek-ind 

0:10 5 Deltagere: Facilitator: Kåre Wangel, Sekretær:              Cirkelleder: navn, Rep: navn   

12:30 
 

 

1. Valg af ordstyrer. 
2. Valg af referent. 
3. Vedtagelse af dagsorden. 
4. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens beretning. 
5. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab. 
6. Bestyrelses og medlemmers forslag til behandling. 
7. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent. 
8. Valg af bestyrelse. 
9. Valg af revisor. 
10. Eventuelt. 

B 

  
1. Valg af ordstyrer 

Kåre Wangel 
Mødedato for generlforsamlingen er ikke offentliggjort rettidigt 
men indkaldt til tiden- med tre ugers varsel.  
Mødet besluttede at generalforsamlingen kunne fortsætte 
alligevel. 
Hvis der er medlemmer, som efterfølgende er uenige i det. kan de 
gøre indsigelser. 

B 

  
2. Valg af referent 

Pernille Cauchi blev valgt 

B 

  
3. Vedtagelse/samtykke til dagsorden 

Der er ikke noget til eventuelt. 
Dagsorden blev vedtaget 
Skye Jin dedikerede årsmødet til Tony Andersen der døde sidste 
år, som var med til at starte PKDK i 1987. 

B 

  
4. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens beretning 

Beretningen blev fremlagt- 

B 

https://docs.google.com/document/d/1DMUMH5mfjP0oG3EVwGHgmmQIWoCdeCcx0plXliv_47c/edit#bookmark=kix.4duvjf1twak7
https://docs.google.com/document/d/1DMUMH5mfjP0oG3EVwGHgmmQIWoCdeCcx0plXliv_47c/edit#bookmark=id.pt5h0blb8aj3
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Der var følgende spørgsmål: 
 

           1.Opklaring omkring NPA. 
Diplom igennem NPA er stadig godkendt af PKDK, men NPA er 
nu en selvstændig forening. 
Diplomuddannelsen gennem Norsk Diplom Laug og Permaculture 
Association Britain er begge godkendte af PKDK. 
2. Opklaring omkring PDC 

Der skal være en diplomholder på et PDC kurset, for at det er 
akkrediteres af PKDK. 
3. Hvordan skal man orientere sig i forhold til at være ny til at tage 
diplom?  
Det er kommunikationsgruppens ambition at tydeliggøre 
processen via den nye hjemmeside. 
4. Opklarende omkring diplomevalueringen  
Der er kommet svar fra 25 studerende. Der skal meldes tilbage til 
deltagerne. Der laves en høring snarest og meldes 
tilbage.Opsummering ud til alle der har været involveret hvor alle 
der har meldt sig har mulighed for at komme med kommenaterer. 

 

5. Klarhed over erasmus+ 

Der er lavet en kontrakt med Cathrine Dolleris om at ansøge om 
Erasmus+ midler til mobiliteter. 

 

Beretningen blev godkendt.b 
  

5. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab 

 

Der var følgende spørgsmål: 
Behov for revideret regnskab på baggrund af CISU projektet (Uganda) 
Regnskabet for 2022 blev godkendt. 

B 

  
6. Bestyrelses og medlemmers forslag til behandling 

Der var ingen forslag til behandling 

B 

  
7. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 
 

Bestyrelsen foreslår kontingentforøgelse på 25,- pr. fra 2024 

Bestyrelsen foreslår, at kontingent for 2024 hæves med 25 kr per 
person. 
 

Nuværende kontingent er: 
 

Enkeltperson: kr. 240,- 

B 
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Husstand: kr. 350,- 
Udenlandske medlemmer henholdsvis kr. 300,- og kr. 410,-. 
 

Bestyrelsen foreslå kontingent hæves med kr. 25,- årligt, så det fra 2024 
er 
 

Enkeltperson: kr. 265,- 
Husstand: kr. 375,- 
Udenlandske medlemmer henholdsvis kr. 325,- og kr. 435,-. 
 

Opklarende spørgsmål: 
Priserne er ens for alle. 
Hvordan kommunikerer vi kontingentforhøjelse til alle medlemmer? 

Forhøjelsen vil blive annonceret til medlemmerne i nyhedsbrev. 
Tipsmidler: 
Der skal sendes en ansøgning til Slots- og Kulturstyrelsen. Indtil videre 
har vi fået tilskud.  
Bemærkning: 
Man kunne lave et budget, som ikke giver underskud. 
Ca. 40 nye medlemmer pr. år. efter PDC. 
Også nye medlemmer gennem det nye image i bladet. 
Vi mangler SOME indsats i foreningen. 
Vi vil reklamere mere for muligheden for at medlemmer kan blive aktiv 
igennem dattercirklerne. 
Penge fra “projektkontoen” skal bruges til uddannelsesrelaterede 
aktiviteter. De anvendes for det meste til formidlingspuljen. 
I 2022 var der udgifter til tryk af nye PDC certifikater. 
 

Anbefaling til den kommende bestyrelse: Det er uambisiøsts, at vi hæver 
kontingent i stedet for at få flere medlemmer. Kan vi lave analyse af 
medlemmer, så vi kan få flere medlemmer? Kan vi differentiere 
medlemskontingent? Kan vi revidere vedtægterne, således at vi 
fremover kan godkende evt. kontingentforhøjelser separat fra budgettet. 
 

Stemmetæller: Victoria 

22 stemmer for budget og kontingentforhøjelse 

o stemmer imod budgettet 
1 stemmer hverken for eller imod. 
Budget for 2023 og kontingentforhøjelse blev godkendt 

  
8. Valg af bestyrelse 

Eva Max 

Anna Bach Johansen 

Sus Illemann 

blev valgt for 2 år 

B 
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Blivende i bestyrelsen og på valg i 2024: 
Skye Yin 

Dorte Fløjgård 

Jozef Blockx 

Pernille Cauchi 
 

Suppleanter 
Krista Klijzing 1. suppleant 
Ruth Marie Jensen Kondrup 2. suppleant 
blev valgt for et år. 

  
9. Valg af revisor 
Ebbe Jensen fra Vadestedet Revisionsfirma blev valgt 

B 

  
10. Eventuelt 
Forslag:  
1.Oversigt over bestyrelse med tlf. nummer og emails., cirkelledere mv. 
skal være tydeligere for medlemmerne.såfremt GDPR tillader det. 
2. Afsæt tid på årsmøder til bredere dialog og mere diskussion omkring 
foreningens arbejde. 
3. Bedre samarbejde omkring større events og foreningsworkshops, når 
vi samler medlemmer. 
4. Send budget ud i god tid før årsmødet 

U 

   
O 

   

1:30 SLUT  

 


